
ЗАСІДАННЯ АДМІНІСТРАТИВНОЇ РАДИ НН ІМЗ ім. Є.О. Патона 
ПРОТОКОЛ № 21/22 від 19 грудня 2022 р. 

 
Присутні (10): І.А. Владимирський, І.М. Гурія, А.В. Мініцький, О.Д. Кагляк, 

М.В. Карпець, М.М. Ямшинський, О.В. Степанов, М.В. Новаківська, Є.П. Чветко, 
О.І. Дудка 

 
І.М. Гурія: про результати засідання ЕКК НН ІМЗ ім. Є.О. Патона 16 грудня 2022 р. 

Конкурсантам до кінця поточного тижня після остаточного визначення термінів 

контракту завершити оформлення документів у відділі кадрів. 

Про виконання навчальних планів підготовки здобувачів освіти на 2022/2023 

навчальний рік. 

Завідувачам кафедрами тримати на контролі виконання планів навчання у повному 

обсязі відповідно до інформаційного листа проректора А. Мельніченка (додається). 

І.А. Владимирський: в подальшому при поданні справ НПП на конкурс 

дотримуємось наступного порядку: спочатку претендент передає свою особову справу 

завідувачу кафедрою. Завідувач, впевнившись, що все відповідає вимогам, передає справу 

І.А. Владимирському. Після погодження з І.А. Владимирським справа передається до 1 

корпусу. 

О.В. Степанов: робочою групою створено Положення про порядок надання грифів. 

З 20.12.2022 р. виноситься на громадське обговорення. Буде розіслане всім завідувачам 

кафедрами, вони в свою чергу розповсюджують на своїх кафедрах між співробітниками для 

ознайомлення. Якщо виникнуть зауваження чи пропозиції їх можна висилати на пошту 

О.В. Степанову (ostepanoff@iff.kpi.ua) до кінця поточного року. 

О.І. Дудка: зважаючи на несприятливу ситуацію в енергетичній сфері України, часті 

та тривалі вимикання електроенергії в різних регіонах, що ускладнили процес проведення 

навчальних занять в синхронному режимі та контрольних заходів з дисциплін, проведення 

та виставлення результатів другого календарного контролю осіннього семестру 2022/2023 

подовжено по 20.12.2022. 

Є.П. Чвертко: про запит від Центру міжнародної освіти щодо студентів - іноземців. 
Кафедрам - надати інформацію до 21 грудня. 

І.А. Владимирський: на Вченій раді НН ІМЗ ім. Є.О. Патона потрібно затвердити 
логотип нашого інституту. Завідувачі кафедрами, будь ласка, вчасно надішліть до порядку 
денного, які питання потрібно розглянути. 

Пропозиція до завідувачів кафедрами, щоб з нового року засідання кафедр 
відбувались в очній формі. 

В.о. директора 
НН ІМЗ ім. Є.О. Патона      Ігор ВЛАДИМИРСЬКИЙ 


